
Izveštaj sa 2016 CEV U19 Women Volleyball European Championship - 

 3rd Round Qualification Tournament, Pool I 

 

3. runda kvalifikacija za Evropsko prvenstvo za juniorke je organizovana od 8.-10.jula u 

glavnom gradu Letonije, Rigi. Na turniru su učestvovale reprezentacije Nemačke, Slovenije, 

Hrvatske i domaćina Letonije. CEV Supervizor je bio gospodin Tomas Singer (SVK), a CEV 

sudijski delegat gospodin Tchavdar Penkov (BUL). Sudijski kolegijum su činili kandidati za 

medjunarodne sudije Camille Gadenne (FRA), Pedro Lopes Pinto (POR), Markus Edholm 

(SWE) i ja, od skoro medjunarodni sudija.  

Sjajna organizacija turnira, kao što smo navikli da bude kod nas. Domaćini uvek na usluzi... 

Gostoprimstvo na zavidnom nivou... Za razliku od mog prvog turnira za koji sam bila 

nominovana  2014. godine, na kome za 5 dana nisam videla ništa sem hotelske sobe, sportske 

hale i sale za sastanke, u toku mog boravka u Rigi imali smo dovoljno vremena i za 

organizovane obilaske grada, pripremu za utakmice i sjajne uslove u sportskom centru 

''Elektrum'' u kojem su igrane utakmice. 

 

8. jul 2016. godine 

Sastanak sudija i sudijskog delegata. Posle pojedinačnog predstavljanja, radili smo TEST iz 

pravila igre (20 pitanja za 30 minuta, na prvih 5 pitanja je trebalo odgovoriti sa TRUE/FALSE, a 

od 6-20 pitanja obeležiti jedan ili više tačnih odgovora). Po završetku testiranja prešli smo 

pitanje po pitanje, kako bi svako od nas ukoliko je dao pogrešan odgovor na neko pitanje, znao 

gde je pogrešio. 

Bili smo zadovoljni rezultatima testiranja, a i gospodin Penkov. Na kraju sastanka smo dobili 

nominacija za prvi dan i potom svi zajedno otišli u sportski centar u inspekciju sale. Na 

utakmicama nismo koristili tablete, niti headset-ove.  

Prvog dana su odigrane utakmice: 

CRO - GER 1:3  Pedro Pinto Lopes/Camille Gadenne 

LAT - SLO  1:3  Balandžić Aleksandra/Markus Edholm 

 

9. jul 2016. godine 

Sastanak... prvo je svaki sudija iznosio svoje vidjenje utakmice koju je sudio, a potom bi 

gospodin Penkov dao svoje. Na utakmicama je snimao svakoga od nas i puštajući nam snimke 

komentarisao body language, sudijske znake, zvižduk, prikupljanje informacija po završetku 

nadigravanja, kretanje drugog sudije u toku nadigravanja i izmedju nadigravanja... Bio je 

zadovoljan kako smo obavili posao prvog takmičarskog dana... Svi zajedno smo pohvalili rad 

linijskih sudija, koji je slobodno mogu reći bio bez greške, kao i rad devojke koja je bila 

zadužena za vodjenje elektronskog zapisnika... Dobroj organizaciji utakmica su veoma doprineli 

i sjajni dečaci i devojčice koji su obavljali poslove brzih brisača i skupljača lopti...  

Po završetku sastanka, domaćini su nam organizovali obilazak centra i starog dela grada... 

Uživancija...  

 

 



Drugi dan su odigrane utakmice: 

GER - SLO 3:1 Camille Gadenne/Balandžić Aleksandra 

CRO - LAT 3:0 Markus Edholm/Pedro Pinto Lopes 

* Na drugoj utakmici sam bila rezervni sudija. 

 

10. jul 2016. godine 

Sastanak... analiza utakmica od prethodnog dana, novi snimci, evaluacija i nove nominacije... 

Posle radnog  jutra, direktor takmičenja u Odbojkaškom savezu Latvije, gospođa Inara Brokane, 

je povela nas sudije u obilazak Rige brodom... još jedno divno i opušteno pre podne... Supervizor 

i sudijski delegat su išli na prijem kod predsednika Odbojkaškog Saveza Letonije... 

Treći dan su odigrane utakmice: 

SLO - CRO 0:3 Balandžić Aleksandra/Markus Edholm 

GER - LAT 3:0 Pedro Pinto Lopes/Camille Gadenne 

 

Po završetku svake utakmice smo pojedinačno išli na kratak razgovor sa gospodinom Penkovim, 

koji je komentarisao naše ''izdanje '' toga dana i dao nam evaluocione izveštaje...  

Po završetku poslednjeg takmičarskog dana, gospodin Atis Sausnitis, predsednik LFV nam se 

lično zahvalio na dobro obavljenom poslu i poželeo nam srećan povratak kući... 

Na kraju, sa pozitivnim utiscima i veoma zadovoljni preselili smo se u ''Francusku'' i svi zajedno 

posle večere gledali finalni meč Evropskog prvenstva u fudbalu između ekipa Portugalije i 

Francuske.   

 

Sjajno iskustvo, divno provedeno vreme i na odbojkaškom terenu i van njega, druženje, nove 

uspomene...  

Bilo je zadovoljstvo predstavljati OSSRB i UOSS na ovom takmičenju. 

  

 
  

                                                                                       Aleksandra Balandžić 


